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Tisztelt Elnök Asszony!
„Romániai kisebbségek kérdése" címmel a Házszabály 91 . §. (1) és (2) bekezdése alapján
kérdést kívánok benyújtani Göncz Kinga miniszter asszonyhoz .
Kérdésemre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Asszony!
Kérem Külügyminiszter Asszony szíves tájékoztatását az alábbi kérdésben :

Románia többszöri ígérete ellenére nem fogadta el a kisebbségekről szóló törvényt, ezzel a
mai napig nem tett eleget az Európai Parlament 2005 . decemberi határozatában foglaltaknak .
Az Európai Bizottság monitoring-jelentése is csak érintőlegesen tér ki a nemzeti kisebbségek
jogállásáról szóló törvénytervezet román parlamenti vitájának befejezetlenségére .
Emlékezetes pillanat volt többek számára, amikor 1993-ban Románia Európa Tanácshoz való
csatlakozása előtt kisebbségvédelmi törvényt ígért de a belépést követően ez azonnal lekerült
a napirendről .

magyar diplomácia milyen erőfeszítéseket tett és tesz a kisebbségi törvény romániai
előmozdításában?
Milyen előrelépésre számít a Külügyminisztérium a magyar kisebbség kérdésében még az
idén, illetve a csatlakozás után?
Nem érzi-e a külügyminiszter asszony a magyar diplomácia kudarcának, hogy az Európai
Bizottság idei jelentésében nem kapott hangsúlyosabb szerepet a magyar kisebbség kérdése?

Országgyűlás I ivitala

8rkezett : 2008 NOV ® ő.

írásbeli kérdés

Várom Miniszter Asszony megtisztelő válaszát!

Budapest, 2006 . november 6 .

Balta Mihály
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